
Расим Љајић: Немамо илузију да ће ЕУ и САД повући признање Косова, али признали су да треба тражити компромисно решење
четвртак, 12 септембар 2019 08:25

 Потпредседник Владе Србије Расим Љајић изјавио је данас да је најава председника
Чешке Милоша Земана да ће преиспитати одлуку о признавању независности Косова
као и наводи из Брисела и САД о потреби за проналажење компромисног решења
указују да није стављена тачка на то питање и да нису завршени преговори о статусу
Косова.

  

  Он је за РТС рекао да не треба ширити оптимизам да ће најава чешког председник
драматично да утиче на друге чланице ЕУ, али јесте показатељ да у самој Чешкој не
постоји сагласност око питања Косова, као ни у ЕУ.   

Љајић је рекао да се питање Косова мора решити компромисно, кроз дијалог и
преговоре.

  

„Немамо ми илузију да ће ЕУ и САД повући свој став око призања, али јесте велика
промена чињеница да су они ако ништа друго де факто признали да статус није решен и
да треба тек водити преговоре и тежити компромисном решењу. Свако наметнуто
решење може ескалирати, а то никоме није потребно“, рекао је Љајић.

  

(Бета)
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